
 

 

 
 
 
 
 
  
Referat bestyrelsesmøde 18.08.22 
 
1. Velkomst – L byder velkommen 

 
2. Godkendelse af referaterne fra både den 09.06.22 og det særlige bestyrelsesmøde den 05.07.22. 

Referaterne er godkendt 
 

3. Ansvarsområderne – er de som de skal være efter tilpasning? 
3.1. Styr på udvalgene, hedder de det rigtige? 
3.2. Opdatering af hjemmesiden med de rigtige personer i de rigtige udvalg? 

Udvalg fjernes fra hjemmesiden – punktet videreføres 
 

4. Igangværende projekter: 
4.1. Riffelrør – status ved Georg. Spjæld til udsugning er hjemme. G og M får det ordnet snarest. ADK 

afventer stadig DueMatic, som har sagt at en person fra DueMatic skal med for at gennemskue 
dette – det afventer vi. 

4.2. A-maskinen – status ved G. Maskinen kører nu og det er dejligt. Den kan ikke stå i huset uden at 
den er rettet op. Det skal huskes ved lukning. 

4.3. Husene på bane 1, 2, 3 og sportingbanen – status ved D. Skifte bund med eternit, lægge en flise 
rundt husene, sætte tagrender på der leder vandet væk. Vi lægger ud med at sætte tagrender op 
og lave bagbeklædning på venstre sportinghus. D får overslag hjem og går i gang. D samler de folk 
han skal bruge. 
 

5. Hvad sker der i klubben? 
5.1. Vedligeholdelse (materiale- og vedligeholds udvalg) J og G.  

NT1 banen er sidste på gelænder. Det er ved at være færdig. Sidste geværholder ved spidsduerne 
er sat op.  
Der bliver lavet en ”affaldsplads” ved Skeetbanen, så vores restaffald kan stå i læ for storm.  
J og G beskærer beplantning ved vejen ned langs riffelrøret.  
Vi går i gang med at samle duer bag ved spidsduer, det gør vi til efteråret hvor roserne kan klippes 
ned. 
J har fået valset rustfri stålplader, der bliver sat på alle maskinerne for at beskytte duerne. J er 
startet i OL-graven da de er udsat i forhold til indkommende duer fra sporting. 
G og L arrangerer en arbejdsdag snarest, så vi får sat tingene i struktur.  

5.2. Køkkenudvalg – J 
5.2.1.  Nye tiltag, oprydning og ombygning. Der er sket noget – der er ryddet ud og ryddet op. Der 

er købt nyt service. Der er kommet to nye kvinder og en mand.  Det virker som en rigtig god 
løsning. De er nogle rigtig gode folk. 

5.2.2.  Prisstigninger – hvordan går det? Alle priser er steget, alle er ok med det. 
5.2.3.  Stillingsopslag – Der er kommet 8 ansøgninger, de har alle fået et venligt ”tak for interessen 

og stillingen er besat til anden side”. 



 

 

 
 
 
 

5.3. Banevagter (banevagtsudvalg) – L (S) 
5.3.1.  Skydeledere 

Det er vedtaget på banevagtsmøde, at banevagter tager DGIs skydelederuddannelse, så har 
alle den, og er opdateret på sikkerheden. 

5.3.2.  Banevagter/hold 
Ingen hemmelighed, at banevagtsholdene har været kørt i bund. Der har været 8 mand til at 
fordele på 16 mands arbejde. Forslag om evt. lave om til 3 hold fremfor 4.  
Der kan efter aftale laves en kolonne i sheet hvor man byder ind med sig selv som instruktør. 
 

5.4. Stævner og talent (sportsudvalg) – L (B) 
5.4.1.  Klubmesterskab lørdag 20. august – med fest efterfølgende (M) 
5.4.2.  Vendelbo Cup den søndag 28. august (L), A, P og M kommer og hjælper som banevagter. 
5.4.3.  Præmieskydning AAFF Jagtforening – søndag 25. september (L) – aflysning af stævnet. 

 
5.5. Sponsorer (Sponsorudvalg) – A og D – Sponsorpitch er færdig, ellers ingen nyheder 

 
5.6. It og administration (administrationsudvalg) – M 

5.6.1.  Hjemmeside – vindere? 
M ønsker at kunne lønne en IT kollega, der kan hjælpe ham med en specifik udfordring, dette 
tilkendegives. Vinder hyldesten arbejdes der videre på.  
 

5.7. Kasserer (Økonomiudvalg) – E (L) 
5.7.1.  Prisstigninger på lerduer/patroner – hvilket niveau skal vi ligge på så det er økonomisk 

forsvarligt og rimeligt. (E).  
For at avancen er som den tidligere har været, og duerne betaler for det de normalt skal 
dække, skal salgsprisen være kr. 2,33. Det kan vi ikke tage for duerne, bestyrelsen mener at 
beløbet er alt for højt. Efter en lang snak forsøger vi at finde et niveau. 
Medlemsduer koster kr. 1,35, ikke-medlemmer koster kr. 1,75. Prisstigningerne er gældende 
fra 15. september.   
Patroner koster kr. 60 fra 15. september, Michael varsler dette på mail til vores medlemmer. 

5.7.2.  Ny/tilbygning midterhus – G.  
G har i samarbejde med AK, SS og AK udarbejdet et overslag til tilbygningen.  
Bestyrelsen ønsker, at G arbejder videre med ideen. 
 

6. Evt. Frans ytrede ønske om at sætte hegn/kampesten noget der gør at vi ikke kører ved siden af 
indkørslen. Vandet kommer ind og konstruktionen mister sin virkning. 

 
Mødet er hævet 

 


